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Geacht college,  

 

Bij de PvdA-fractie komen signalen binnen dat het aanvragen van budget vanuit de zogenaamde 

leefbaarheidsgelden bemoeilijkt is geworden door de invoering van de DigiD en of E-herkenning. 

Betreffende leefbaarheidsbudgetten zijn reeds jaren geleden toegekend aan specifieke 

Vogelaarwijken om de leefbaarheid in deze wijken te verbeteren. 

Volgens bij ons bekende informatie staan hier nog substantiële bedragen van open. Over de inzet van 

deze gelden hebben we ook wel vragen en een idee. 

 

Daarnaast vereist de eerder dit jaar gewijzigde aanvraagprocedure dat men een rechtsvorm heeft in 

de vorm van een stichting of een vereniging. Niet iedere wijk heeft een buurtnetwerk of een 

alternatief waar bewoners dan hun idee kunnen neerleggen. Indien men een uitkering heeft of 

bijvoorbeeld budgetbeheer of bewindvoering, dan is via je eigen DigiD aanvragen ook geen optie. Het 

lijkt er nu op dat deze invoering belemmeringen opwerpen en het aanvragen van budget onmogelijk 

wordt gemaakt voor de gemiddelde buurtbewoner. 

 

Verder vragen wij ons af waarom dit budget zolang ongebruikt kan blijven, terwijl er – zoals in Witte 

Vrouwenveld en Wyckerpoort – juist mooie ideeën ontstaan betreffende opruimacties met containers 

om de leefbaarheid te verbeteren. 

 

Bovenstaande constateringen en signalen zijn voor ons reden om onderstaande vragen te stellen. 

 

1. Hoeveel wijken die aanspraak kunnen maken op leefbaarheidsgelden hebben geen buurtnetwerk 

of andere rechtsvorm met E-herkenning? 



 
2. Hoe kan een buurtbewoner met een uitkering of budgetbeheerder of bewindvoerder dan nu zijn 

goede idee indienen en zelfstandig met andere buurtbewoners uitvoeren? 

3. Staat de invoering van dit nieuwe systeem niet haaks op de bedoeling van de 

leefbaarheidsregeling aangaande veerkracht en zelfredzaamheid in die wijken waar deze 

leefbaarheidsgelden van toepassing zijn? 

4. Hoe voorkomen we dat mensen met een uitkering of andere reden nu niet meer mee kunnen 

denken en participeren in betreffende wijken? 

5. Is het een optie om de stadsdeelregisseur in betreffende wijken een werkbudget te geven vanuit 

de leefbaarheidsgelden “Op aanvraag”, zodat elk idee meegenomen en uitgevoerd kan worden? 

6. Hoeveel van deze leefbaarheidsbudgetten staan er nog open en tot wanneer? 

7. Kunnen deze leefbaarheidsbudgetten niet voor een groot deel ingezet worden in betreffende 

wijken naar voorbeeld van de Woonpunt actie d.d. 13-08-2024 in Wittevrouwenveld en 

Wyckerpoort? Waarbij containers geleverd worden, en bewoners vanuit participatie en eigen 

kracht op kunnen ruimen. 

8. En zo ja, op welke termijn zou dit dan kunnen? 

9. Zo nee, waarom niet? Bent u het met ons eens dat een dergelijk initiatief het welbevinden van 

bewoners bevordert en de leefbaarheid verbetert in betreffende wijken? 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Partij van de Arbeid 

Anita van Ham 

 

 


